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Адрес Datapaq Ltd 
Lothbury House, Cambridge Techopark 
Newmarket Road 
CB5 8PB Cambridge

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The DATAPAQ® Furnace Tracker® system for profiling the glass tempering process has been designed using the very latest material technology. It is
optimized for use in demanding processes, providing outstanding performance in a very low height package. For the first time ever, it is now possible
to obtain accurate temperatures from up to 10 thermocouples placed on the glass sheet as it passes through the tempering furnace. Using the
DATAPAQ system, engineers can optimize the thermal process to ensure the sheet is perfectly tempered, while avoiding any chance of overheating.
The heart of the system is the DATAPAQ Q18 thermocouple datalogger, which is protected from the heat of the furnace by one of two low height
thermal barriers. These barriers feature a unique design that includes a ceramic coating applied to all external surfaces to refl ect infrared heat and
ensure there is no metal contact with the furnace rollers.
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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